

北極熊超音波加濕機

Polar Bear Ultrasonic Humidifier



產品特色

- 1.超靜音-內部採集成式霧化器，超靜音設計。
- 2.低耗材-霧化片可更換，維護方便，真正節能。
- 3.粒徑小-採超音波震盪造霧，粒徑最小可達 $2\sim 5\mu\text{m}$ 。
- 4.配有自動進水裝置，並設有缺水保護裝置，缺水自動停機。
- 5.內置電子溫控保護，溫度過高自動停機，使用最安心。
- 6.備有水位瞻孔，易於確認最佳水位，並注意霧化片之清潔。
- 7.多種安裝方式，可單機定點式加濕或連結PVC管做大範圍加濕。
- 8.獨立加濕，可任意調整出霧口方向。
- 9.加濕效率高，均勻加濕，最大相對濕度可高達99%。

- 可選配時間控制器及濕度控制器使用，濕度控制器應裝於空間置中位置偵測，才可準確控制濕度。
- 霧化器經過長時間運轉後(約3000小時)，霧量會逐漸變小，請更換霧化片。
- 水質將影響霧化器的使用壽命、霧化量和缺水保護開關的識別控制，建議使用潔淨之純水。

Features

1. Using an integrated mist module, easy to replace the ceramic disc. Less consumables, truly savings.
2. Using ultrasonic energy to break up water into small particles of size. The output fog grain diameter only be $2\sim 5\mu\text{m}$.
3. Equipping with an automatic water supply device and an automatic water control system. Automatically stop when water level is too low to protect the mist maker and avoid any damages to the machine.
4. With a temperature control, absolutely safe.
5. Adjustable fog outlet, easy for installation.
6. Can be used with air conditioning systems to achieve a wide range of humidification and cooling effect.
 - Optional timer control and humidity Controller are available to offer.
 - Mist volume would decrease gradually after mist maker working for long time. If the fog is decreasing, we suggest you replace the mist modules.
 - Water type would influence mist maker's life-span, mist volume and water level sensor. Clean running water is suggested to use.

北極熊超音波加濕機

Polar Bear Ultrasonic Humidifier

產品規格

Specification

型號	Item No	JH-2120	JH-2120B
造霧量	Capacity	36L / HR	60L / HR
功率	Power	2750W	3120W
電壓	Voltage	220V/1PH 60Hz	220V/1PH 60Hz
出霧口管徑尺寸	Fog Outlet	4"(4管)	4"(4管)
進水口管徑尺寸	Inlet Tube	1/2"	1/2"
材積	Dimensions	L150xW70xH107cm	L150xW70xH107cm

適用範圍與實際案例

Application

- 溫室花卉
- 紡織業
- 酒窖
- 半導體廠
- 環境造景
- 冷凍庫加濕
- 效果營造
- 無塵室
- 牛樟芝養殖
- 料理吧檯
- 食品廠
- 工廠
- 膠囊製藥
- 印刷業
- 菌菇業

